
Protokół Nr VIII/8/15

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 27  marca  2015  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                `

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu).

Nieobecny na sesji: radny Tomasz Klimek.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście, przedstawiciele mediów.

Ad. 1

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. Następnie przedstawił proponowany porządek obrad, który

przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 10 marca 2015 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a)  wprowadzenia zmian w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na 2015 rok – projekt  nr

52/15,

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2015 – 2027 –

projekt nr 53/15,

c)  wyrażenia  zgody  na  włączenie  terenów  położonych  w  Grzybowie  gmina  Staszów

w obszar Specjalnej Strefy Ekonomicznej „Starachowice” - projekt nr 59/15,

d) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Naczelnikiem Urzędu Skarbowego

w Staszowie a  Gminą Staszów w sprawie  przejęcia  od Naczelnika  Urzędu Skarbowego

w Staszowie zadań administracji rządowej z zakresu egzekucji administracyjnej należności

pieniężnych z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi – projekt nr 58/15,

e) powołania Rady Społecznej Miejsko – Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu
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Opieki Zdrowotnej w Staszowie – projekt nr 50/15,

f) nadania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 54/15,

g) nadania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 55/15,

h) nadania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 56/15,

i) nadania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 57/15,

j) wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  służebności  przesyłu  na  rzecz  Farmy  Wiatrowej

Bogoria Sp. z o. o. z siedzibą w Krakowie – projekt nr 49/15,

k) ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet dla radnych Rady Miejskiej w Staszowie

oraz należności z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych – projekt nr 51/15.

4. Interpelacje radnych.

5. Wolne wnioski i zapytania w tym:

- sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Staszowie za 2014 rok.

-  informacja  z  realizacji  interpelacji  i  wniosków  zgłoszonych  na  sesji  Rady  Miejskiej

w Staszowie w dniu 19.02.2015 r.

6.  Zamknięcie obrad sesji.

Radni  nie  zgłosili  uwag  do  porządku  obrad  i  zatwierdzili  go  jednogłośnie  (obecnych  było

20 radnych).

Ad. 2

Radni nie mieli uwag do protokołu z sesji z dnia 10 marca 2015 roku i przyjęli go jednomyślnie

(obecnych było 20 radnych).

Ad. 3 a

Pani  Joanna  Pokora  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów przedstawiła  projekt  uchwały

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2015 rok – projekt nr

52/15.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr VIII/45/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 b

Pani Joanna Pokora  zapoznała z projektem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2015 – 2027 – projekt nr 53/15. 

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.
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Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr VIII/46/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 c

Pani Alina Kuszła – główny specjalista w Wydziale Inwestycji,  Planowania Przestrzennego

i  Pozyskiwania  Środków  Finansowych  zapoznała  z  projektem uchwały  w sprawie  wyrażenia

zgody na włączenie terenów położonych w Grzybowie gmina Staszów w obszar Specjalnej Strefy

Ekonomicznej „Starachowice” - projekt nr 59/15.

Nie podjęto dyskusji.

Pan Ireneusz Kwiecjasz poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr VIII/47/15

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 3 d

Pan  Sławomir  Mikula  –  Sekretarz Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawił  projekt  uchwały

w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  pomiędzy  Naczelnikiem  Urzędu

Skarbowego w Staszowie a Gminą Staszów w sprawie przejęcia od Naczelnika Urzędu Skarbowego

w  Staszowie  zadań  administracji  rządowej  z  zakresu  egzekucji  administracyjnej  należności

pieniężnych z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi – projekt nr 58/15.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr VIII/48/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 e

Pani  Sylwia  Dyl  –  Kierownik  Wydziału  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych  zapoznała

z projektem uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Miejsko – Gminnego Samodzielnego

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Staszowie – projekt nr 50/15.

Paragraf 2 otrzymał brzmienie: ” Pierwsze posiedzenie Rady Społecznej w składzie powołanym jak

w paragrafie 1 zwołuje się na dzień 27 marca 2015 roku, godz. 1530 w siedzibie Urzędu Miasta

i Gminy w Staszowie.”

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
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Rada Miejska przy 12 głosach za, 3 głosach przeciw i 5 głosach wstrzymujących się (obecnych było

20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr VIII/49/15

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 3 f

Pan Sławomir Mikula przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania odznaki okolicznościowej

„Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 54/15.

Nie podjęto dyskusji.

Pan Ireneusz Kwiecjasz poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr VIII/50/15

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 3 g

Pan  Sławomir Mikula  odczytał  projekt  uchwały w sprawie  nadania  odznaki  okolicznościowej

„Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 55/15.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr VIII/51/15

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 3 h

Pan  Sławomir  Mikula zapoznał  z  projektem  uchwały  w  sprawie  nadania  odznaki

okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 56/15.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr VIII/52/15

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 3 i

Pan Sławomir Mikula przedstawił projekt uchwały w sprawie  nadania odznaki okolicznościowej

„Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 57/15.

Nie zgłoszono uwag.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
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Rada Miejska przy 16 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr VIII/53/15

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 3 j

Pani Lidia Pyza –  p. o.Z-cy Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Geodezji

i Rolnictwa  przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności

przesyłu na rzecz Farmy Wiatrowej Bogoria Sp. z o. o. z siedzibą w Krakowie – projekt nr 49/15.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr VIII/54/15

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 3 k

Pan  Sławomir  Mikula przestawił  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  i  zasad

wypłacania diet dla radnych Rady Miejskiej w Staszowie oraz należności z tytułu zwrotu kosztów

podróży służbowych – projekt nr 51/15.

Po zapoznaniu z projektem o zabranie głosu poprosiła radna Gabriela Urbańska, która odniosła

się do zapisów § 1 ust. 2 projektu dotyczącego wysokości diety radnego.

Nadmieniła, iż zaproponowana  w projekcie uchwały wysokość diety dla Przewodniczącego Rady

Miejskiej w stosunku do Wiceprzewodniczącego Rady wynosi  różnicę 30 %, zaś wysokość diety

Wiceprzewodniczącego  Rady  w  stosunku  do  radnego  nie  pełniącego  żadnej  funkcji  w  Radzie

wynosi  już  tylko  różnicę  18  %.  W  związku  z  powyższym  radna  Urbańska  zawnioskowała

o dokonanie obniżenia wysokości diety dla Przewodniczącego Rady o 10 % tj. z zaproponowanej

wysokości 90 % na 80 %.

Następnie radny Roman Lasota zawnioskował o dokonanie zmiany zapisu § 7 projektu uchwały

o treści: „Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia, obowiązuje od dnia 1 kwietnia 2015 roku

i podlega ogłoszeniu w sposób zwyczajowo przyjęty”. Radny dodał, iż istotą zgłoszenia niniejszego

wniosku jest uniknięcie problemów prawnych związanych z naliczeniem diet radnych za miesiąc

marzec.

Innych wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono.

Przed  poddaniem  wniosku  pod  głosowanie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zwrócił  się

z  zapytaniem  do  radcy  prawnego  Urzędu  Ilony  Banasiewicz,  czy  wprowadzenie  zapisu

zaproponowanego przez radnego Romana Lasotę będzie zgodne z przepisami prawa.

Na powyższe zapytanie radca prawny Ilona Banasiewicz odpowiedziała, iż zaproponowany zapis
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jest zgodny z prawem zaznaczając, iż nie można wprowadzić zapisu z mocą wsteczną.

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez radną Gabrielę

Urbańską o treści jak powyżej.

Rada  Miejska  przy  9  głosach  za,  11  głosach  przeciw  (obecnych  było  20  radnych)  odrzuciła

przedmiotowy wniosek.

Pod głosowanie został  poddany wniosek zgłoszony przez radnego Romana Lasotę,  który przez

Wysoką Radę został jednogłośnie przyjęty (głosowało 20 radnych).

W związku  z  powyższym  Pan  Ireneusz  Kwiecjasz poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały

z przyjętym powyżej wnioskiem.

Rada Miejska przy 11 głosach za, 6 głosach przeciw i 3 głosach wstrzymujących się (obecnych było

20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr VIII/55/15

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 4

Interpelacje na piśmie, które stanowią załączniki do protokołu złożyli następujący radni:

- radny Bonifacy Wojciechowski;

- radny Jerzy Kozioł;

- przewodniczący Rady Ireneusz Kwiecjasz.

W  powyższym  punkcie  porządku  obrad  radna  Gabriela  Urbańska  skierowała  zapytanie  do

Burmistrza w kwestii poprawy oznakowania poziomego m.in. przejść dla pieszych na terenie miasta

Staszowa  z  uwagi,  iż  w  obecnym  stanie  są  one  już  „powycierane”  w  związku  z  czym  mało

widoczne zarówno dla pieszego jak i kierującego pojazdem. Radna zapytała, czy powyższe prace

uda się wykonać przed miesiącem majem. 

Ad. 5

W wolnych  wnioskach  i  zapytaniach  Pani  Maria  Malec  –  Z-ca  Przewodniczącego  Komisji

Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w Staszowie zapoznała  ze  sprawozdaniem z  działalności  Komisji

Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w Staszowie  za  2014 rok  (w załączeniu do protokołu),  do którego

Wysoka Rada nie wniosła uwag, zastrzeżeń.

Następnie  Pan Leszek  Kopeć  –  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów przedstawił  informację

z  realizacji  interpelacji  i  wniosków zgłoszonych  na  sesji  Rady Miejskiej  w Staszowie  w dniu

19.02.2015 r. (w załączeniu do protokołu).

Do  powyższej  informacji  odniosła  się radna  Gabriela  Urbańska,  które  poruszyła  kwestię

uzyskanej  odpowiedzi  na  złożoną interpelację dotyczącą uprzątnięcia z  zalegających  odpadów

terenów  przyległych  do  składowiska  odpadów  „Pocieszka”.  Radna  zacytowała  fragment
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odpowiedzi:  „W kwestii  uprzątnięcia  z  zalegających  odpadów  terenów  przylegających  do

składowiska  informuje  się,  iż  właścicielami  przedmiotowych  działek  są  osoby  prywatne

i w oparciu o art. 5 ustawy z dnia 13 września 1996 roku o utrzymaniu czystości i porządku

w  gminach  właściciel  nieruchomości  obowiązany  jest  zapewnić  utrzymanie  czystości

i porządku na nieruchomości. W związku z powyższym Gmina Staszów nie może utrzymywać

porządku na nie swoim gruncie”. Następnie dodała, iż zgłaszając powyższą kwestię nie miała na

uwadze prywatnych posesji mieszkańców, które przez ich właścicieli utrzymywane są w należytym

stanie, a chodziło jej o odcinek leśny prowadzący do składowiska, który z racji lokalizacji powinien

zostać posprzątany przez służby gminne.

Burmistrz Leszek Kopeć  przychylił się do poruszonej kwestii i odpowiedział, iż w najbliższym

czasie obszar leśny zostanie uprzątnięty przez odpowiednie służby. 

Następnie głos zabrała  radna Ewa Markiewicz, która zwróciła się z zapytaniem do Burmistrza,

czy  mieszkańcy  Miasta  i  Gminy  Staszów  mają  możliwość  korzystania  z  darmowych  porad

prawnych świadczonych przez Zespół  Radców Prawnych tut.  Urzędu.  Dodała,  iż  kierowała już

zapytanie  w  tej  sprawie  do  pracowników  Urzędu,  jednak  uzyskała  sprzeczne  odpowiedzi.

Stwierdziła, iż chcąc być wiarygodną osobą w stosunku do swoich wyborców kieruje przedmiotowe

zapytanie do Burmistrza i oczekuje uzyskania jednoznacznej odpowiedzi. 

Pan Ireneusz Kwiecjasz udzielił głosu Sołtysowi Sołectwa Jasień Marii Piwosz, która zwróciła się

do  Burmistrza  w  kwestii  rozważenia  możliwości  podwyższenia  wysokości  wynagrodzenia  dla

sołtysów, którzy z racji  pełnionej  funkcji  wykonują „znaczącą” pracę na rzecz Gminy.  Ponadto

poprosiła o podjęcie działań w związku z nieterminowym dostarczaniem korespondencji z Urzędu

przez firmę IN POST, która obecnie zajmuje się  dostarczaniem poczty.  Nadmieniła,  iż  ostatnie

zawiadomienie  o  sesji  Rady  Miejskiej  zwołanej  na  dzień  10  marca  br.,  które  zostały  nadane

przesyłką priorytetową w dniu 5 marca br. otrzymała po 12 dniach tj. 17 marca br. 

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Leszkowi Kopciowi - Burmistrzowi Miasta

i Gminy Staszów, który w pierwszej  kolejności  odniósł się do zgłoszonych na dzisiejszej  sesji

zapytań, interpelacji, wniosków w sprawie:

-  poprawy oznakowania poziomego m.in. przejść dla pieszych na terenie miasta Staszowa

(zapytanie  radnej  Gabrieli  Urbańskiej)  –  po  przetargach,  przy  sprzyjających  warunkach

pogodowych przedmiotowy zakres prac zostanie wykonany na terenie miasta.

- rozważenia możliwości podwyższenia wysokości wynagrodzenia dla sołtysów – zwrócił

się do sołtysów o wyrozumiałość z uwagi, iż w obecnym roku budżet Gminy nie przewiduje

dodatkowych środków finansowych na podwyżki dla sołtysów, a co zostanie wzięte pod

rozwagę przy kształtowaniu przyszłorocznego budżetu.
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-  nieterminowego  dostarczania  korespondencji  z  Urzędu  przez  firmę IN POST (kwestia

poruszona  przez  sołtys  Marię  Piwosz)  –  zostały  podjęte  działania  celem  rozwiązania

zgłoszonego  problemu  i  w  sytuacji,  gdy  kwestie  będą  się  w  dalszym  ciągu  powtarzać

zostaną  podjęte  działania  przewidziane  przepisami  prawa  zmierzające  do  unieważnienia

zawartej umowy z firmą świadczącą usługę.

- możliwości korzystania przez mieszkańców z darmowych porad prawnych świadczonych

przez  Zespół  Radców Prawnych Urzędu (zapytanie  radnej  Ewy Markiewicz)  –  ustalone

zostało z Zespołem Radców Prawnych, iż bezpłatne porady prawne zostaną wprowadzone.

Prawdopodobnie nastąpi to w granicach miesiąca czerwca br. 

O zabranie głosu poprosił Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 „Stare Miasto” Adam

Koziński, który  odniósł  się  do  zgłoszonego  na  jednej  z  poprzednich  sesji  wniosku

dotyczącego wykonania odpowiedniego oznakowania i ograniczenia ruchu przed wejściem

do Kościoła św. Bartłomieja w Staszowie na skrzyżowani ulic: 11 -go Listopada, Kościelnej

i  Szpitalnej  z  uwagi  na  występujące  zagrożenie  dotyczącye wszystkich  wychodzących

z nabożeństw, a w szczególności ludzi starszych. Stwierdził, iż w odpowiedzi na zgłoszony

wniosek  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  wyjaśnia,  iż  obecnie  funkcjonująca  tam

organizacja  ruchu jest  prawidłowa i  w obrębie  skrzyżowania  ulic  Kościelnej,  Szpitalnej

i  11-go  Listopada  znajdują  się  pionowe  i  poziome  znaki  drogowe,  które  zapewniają

prawidłowe licencjonowanie ruchu pojazdów, jednak zwrócił się do Burmistrza o dokonanie

poprawy  oznakowania  poziomego  w  obrębie  przedmiotowego  skrzyżowania  ulic,

co przyczyni się do zwiększenia bezpieczeństwa pieszych i kierujących pojazdami. Ponadto

zgłosił kwestię uporządkowania oznakowania na ulic Jana Pawła II na wysokości Apteki

Pana  Kiełtuckiego.  Nadmienił,  iż wykonywany  był  tam  nowy  chodnik  od  strony

„Samotnika” i doprowadzony został  do jezdni,  jednak na jezdni nie zostało oznakowane

przejście  dla  pieszych,  w  związku  z  czym  należy  uzupełnić  brakujące  oznakowanie

poziome. Ponadto zapytał na jakim etapie jest kwestia rozbudowy i modernizacji Zespołu

Placówek  Oświatowych  Nr  2,  jak  również  zgłosił  sprawę podjęcia  przez  Urząd działań

zmierzających do wykonania elewacji bloku mieszkalnego tzw.”Samotnika”, który wymaga

pilnej interwencji. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  odniósł  się  do  kwestii  wykonania  oznakowania

przejścia dla pieszych na ul. Jana Pawła II i poinformował, iż zgłoszony wniosek zostanie

poddany do weryfikacji  przy najbliższym przeglądzie oznakowania ulic miasta Staszowa

pod kątem poprawienia bezpieczeństwa.

Nie podjęto dalszej dyskusji.
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Ad. 6

Ireneusz Kwiecjasz podziękował za udział w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

Czas trwania sesji od godz.1400 do godz.1530.

Protokołowała:
A. Janicka   Przewodniczący 
                                                                                                Rady Miejskiej w Staszowie

                                                                                                     (-) Ireneusz Kwiecjasz
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